
SACO rådet på överförmyndaförvaltningens yttrande till 
”Tertialrapport 1 Överförmyndarnämnden” 

SACO delar inte nämndens åsikt att följande mål uppfylls helt: 
 ”KF:s inriktningsmål: 1. Ett Stockholm som håller samman med en stark och jämlik 

välfärd i hela staden.” Anledningen är längre handläggningstider; försämringar i 
rättssäkerheten. 

 ”Nämndmål: Nämnden ska arbeta för att öka rättssäkerheten i handläggningen.” 
Anledningen är försämringar i rättssäkerheten. 

 ”Nämndmål: Nämnden ska vara tillgänglig och ge bra service.” Anledningen är längre 
handläggningstider, minskad köp av tjänster från Kontaktcenter; för stor arbetsbörda 
per medarbetare då för få medarbetare ska göra mer än tidigare; e-post problemen som 
hela staden upplevde, innebar att registrering av inkomna handlingar tog mycket 
längre tid. 

 ”KF:s mål för verksamhetsområdet: 3.4 Medarbetare i Stockholm ska ges goda 
förutsättningar att göra ett bra jobb”. Anledningen är att medarbetarundersökningen 
visar att medarbetarna känner att det finns brister; bristen på korrekta och uppdaterade 
riktlinjer/rutiner; för stor arbetsbörda per medarbetare då för få medarbetare ska göra 
mer än tidigare. 

 ”Nämndmål: En digitaliserad verksamhet ska ge bättre service, underlätta tillsynen 
och ge en flexibel arbetsplats.” Anledningen är införandet av Lex under 2023 har lett 
till eftersläpning av ärenden till 2024; Lex saknar fortfarande funktionalitet som ingick 
i upphandlingen. Det är ännu oklart om Lex kommer fungera som tillverkaren uppgav 
i upphandlingen. 

 ”Nämndmål: Stärka huvudmännens ställning och deltagande” Anledningen är 
försämringar i rättssäkerheten; snabbgranskning av redovisningshandlingar ger inte 
samma kontroll som vanlig granskning utan risken att felaktigheter inte upptäcks är 
högre. 
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